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Besvarelse af spørgsmål 159 alm. del stillet af Boligudvalget efter 
ønske fra Leif Lahn Jensen (S) den 30. juni 2009.

Spørgsmål 159:
Kan ministeren bekræfte at ansøgninger til renoveringspuljen via brev 
bliver sat bagerst i køen, fordi man prioriterer de elektroniske ansøgnin-
ger først?

Svar:
Jeg har forelagt spørgsmålet for Erhvervs- og Byggestyrelsen, som oply-
ser følgende, som jeg kan henholde mig til: 

”Der blev åbnet for indsendelse af ansøgninger til renoveringspuljen den 
14. april 2009, og styrelsen modtog den første dag over 75.000 elektroni-
ske ansøgninger Styrelsen modtog de første papiransøgninger den 15. 
april 2007. Styrelsen modtog i alt 117.000 ansøgninger, heraf ca. 6.500 
ansøgninger pr. brev. 

Det fremgår af bekendtgørelse nr. 281 af 7. april 2009 om renoverings-
og bygningsarbejder og energibesparende materialer i helårsboliger, § 7, 
at gyldige ansøgninger om tilskud behandles og imødekommes i den 
rækkefølge, de indgår til Erhvervs- og Byggestyrelsen, så længe der er 
midler hertil.

Ansøgningerne er således blevet behandlet i den rækkefølge, de er mod-
taget i Erhvervs- og Byggestyrelsen. Styrelsen havde den 30. juni 2009 
reserveret alle midler i puljen. Der var på dette tidspunkt behandlet ca. 
114.000 ansøgninger, heraf ca. 6.000 indsendt pr. brev.”
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